
學校名稱：American International University-Bangladesh 

提供交換生名額：每年 5名 

*請留意，每年分為兩次申請出國交換，時間約為每年的 3/4 月與 9/10 月 

申請細節資訊請參考 本處網頁：國際交流→出國交換/雙聯→校內甄選簡章 

1. 建校年份：1994 

2. 學生人數：約 9588 名 

3. 網站：www.aiub.edu  

簡介： 

孟加拉美國國際大學，俗稱 AIUB，是孟加拉達卡公認的知名私立大學之一。大

學是一個獨立的組織，擁有自己的董事會。它提供了四個學院的研究生和大學部

學位課程，包含藝術與社會科學學院(英語文學、傳播、發展研究、法律等)、工

商管理學院、工程學院與資訊科技學院，為全英語授課。大學校園有一個玻璃覆

蓋的中央地球結構建築，增加了它的美感。玻璃覆蓋的球形建築中央包含一個巨

大的圖書館。 

American International University-Bangladesh (Bengali: আমেরিকান ইন্টািনযাশনাল 

ইউরনভারস িটি-বাাংলামেশ), commonly known by its acronym AIUB, is an accredited 

and one of the reputated popular private university in Dhaka, Bangladesh. The 

university is an independent organization with own Board of Trustees. It offers several 

degree programs at graduate and undergraduate level from four faculties, particularly 

in the field of engineering and business studies. This university campus has a glass 

covered central globe structure building, that increase it's beauty. The glass covered 

central globe structure building contains a vast library inside of it. 

 

資料來源：維基百科 
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